
Звіт про результати моніторингу освітньо-професійної програми «Біологія»  

другого (магістерського) рівня вищої освіти  

за спеціальністю 091 Біологія та біохімія галузі знань 09 Біологія 

 

Моніторинг освітньо-професійної програми «Біологія» другого 

(магістерського) рівня вищої освіти за спеціальністю 091 Біологія та біохімія 

галузі знань 09 Біологія було проведено згідно вимог у жовтні-листопаді 2023 

року. Проєктною групою організовано зустрічі зі здобувачами вищої освіти, 

випускниками, стейкхолдерами, науково-педагогічні працівники інших ЗВО, які 

готують фахівців за вказаною спеціальністю, співробітниками об’єктів природно-

заповідного фонду, наукових установ, природознавчих музеїв.  

До моніторингу залучені науково-педагогічні працівники кафедри біології 

та екології та кафедри іноземних мов, які забезпечують викладання освітніх 

компонентів на ОП.  

Здобувачі вищої освіти та випускники вказали на те, що ознайомлені зі 

структурою освітньо-професійної програми та її особливостями. Зокрема, вони 

були ознайомлені з ОПП на заняттях з «Методики наукових досліджень», із 

фахових дисциплін та при індивідуальних бесідах з гарантом та членами 

проєктної групи, куратором та завідувачем кафедри. Здобувачі вищої освіти 

обговорювали загальні та спеціальні компетентності та результати навчання, які є 

в ОПП, вибирали вибіркові навчальні дисципліни, що підсилюють обов’язкові 

компоненти. Здобувачі вищої освіти у переважній більшості оцінюють освітньо-

професійну програму на «відмінно». 

09 листопада 2023 р. до проведення моніторингу освітньої програми 

залучені роботодавці та стейкхолдери, зокрема, наукові співробітники 

національних природних парків «Подільські Товтри», «Хотинський», «Мале 

Полісся». 13 листопада 2023 р. до проведення моніторингу освітньої програми 

залучені наукові співробітники наукових установ (Національний БС ім. 

М.М.Гришка НАН України), природознавчого музею НАН України, науково-

педагогічні працівники Львівського національного університету імені Івана 

Франка. Під час зустрічі запропоновано: 

- розширити тематику навчальних дисциплін вивченням питань 

урбофауністики та урбоекології (А.Бокотей);  



 


